
 
 
Vervolgvragen artikel 41 Hart voor Hilversum betreffende het “Aanwijzingsbesluit parkeren grote 
voertuigen” 
 
Naar aanleiding van de beantwoording op eerder gestelde artikel 41 vragen betreffende ‘het 
wildwest parkeren’ op de bedrijventerreinen van Zuidwest hebben uw antwoorden ons enigszins 
verrast. U schrijft dat het college zich niet herkent in soms gevaarlijke verkeerssituaties en u geeft 
aan dat er geen toename van (bijna) ongevallen op de locaties bij het college bekend zijn. Deze 
reactie staat haaks op onze eigen bevindingen en haaks op de opmerkingen, klachten en zorgen die 
diverse ondernemers en andere stakeholders hebben geuit richting Hart voor Hilversum. 
 
Wij hopen dat u een aantal zaken voor ons kunt onderbouwen met betrekking tot de periode 2023 
en vragen u het volgende: 

1. Hoeveel klachten/meldingen met betrekking tot parkeeroverlast zijn er geregistreerd in het 
gemeentelijk registratiesysteem en het politieregistratiesysteem? 

2. Hoeveel waarschuwingen en/of processen-verbaal voor verschillende parkeerovertredingen 
zijn er opgemaakt door de politie/gemeentelijke handhavers? 

3. Hoeveel voertuigen zijn er in opdracht van de gemeente verwijderd?  
 
We kunnen ons goed voorstellen dat van ‘bijna’ ongevallen geen of nauwelijks een officiële melding 
wordt gedaan. 

4. Op welke manier constateert, beoordeelt en registreert de gemeente zogenaamde ‘bijna’ 
ongevallen? 
 

In uw beantwoording meent u dat de locaties van Zuidwest in de betreffende periode meerdere 
keren per week zijn meegenomen door handhaving in surveillancerondes. Vanuit de relevante 
overleggen die maandelijks worden gevoerd en de openbare verslagen (en actielijsten) die hiervan 
zijn opgemaakt met betrekking tot de frequentie en prioriteit van handhaving op de locaties van 
Zuidwest ontstaat bij ons een compleet ander beeld dan de beantwoording van de artikel 41 vragen 
doet voorkomen.  

5. Graag ontvangen we van u een uitgebreide reactie op de bovengenoemde tegenstellingen 
met betrekking tot de wekelijkse frequentie en prioriteit van handhaving op de locaties van 
Zuidwest. 

 
Afsluitend vragen we u:  

6. Welke inzet kunnen we in de toekomst van de gemeente verwachten om tegemoet te komen 
aan de aanhoudende overlast, klachten/meldingen en gevaarlijke situaties? 

 
Namens de fractie Hart voor Hilversum,   
Chris Groeneveld 


